# **Beijing + TianJin + Gubei Water Town Unique Dream of Red Mansion**

TC: CHN-PEK8D

(No Shopping)

### **HIGHLIGHTS**

- All 5 star Hotel & 1 night Inn
- **Quanjude Roast Duck**
- Tianjin Goubuli Bun
- Tiananmen Square
- **Forbidden City**
- **Summer Palace**
- **Temple of Heaven**
- Simatai Great wall
- **Gubei Water Town**
- Tianjin Italian Style Street
- **Unique Dream of Red Mansion**

### **PACKAGE INCLUSIVE**

- Return economy air ticket
- 07 nights hotel accommodation based on twin sharing
- Meals as per our itinerary
- Tour are conducted in Mandarin
- Admission fee as per itinerary
- Mandarin speaking Guide

### **PACKAGE EXCLUDES**

- Compulsory tour RMB600/PAX **Golden Mask Dynasty Show+ Tricycle Hutong tour + Afternoon tea + night** view of Chang 'an Avenue + Blue Harbor light show
- **Guide & Driver tipping: RMB** 30/pax/day
- Tour Leader tipping: SGD 2/pax/day
- **Airport Taxes**
- Incidental bill and other personal
- Personal Travel Visa/Insurance

# **ODAY 01 SINGAPORE** → **BEIJING**

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to Beijing. Upon arrival, visit Qianmen Street, Dashilan and Beijing Fang. Then head to view the exterior of the The National Stadium, (Bird's Nest), Water Cube, and Olympic Tower from afar

Accommodation: 5\* Orient-Anyi international Hotel or similar

### DAY 02 BEIJING

### (Breakfast / Lunch / Dinner)

Start the day by visiting Tiananmen Square. The Tiananmen Tower, Monument to the People's Heroes, Great Hall for the people and Mao Zedong Memorial Hall are the main sites on the Square. Then proceed to the Forbidden City, which is also known as Imperial Palace, once the home of emperors. Next visit the old Beijing Hutong, Shichahai, Yindian Bridge, Yandaixie

Accommodation: 5\* Orient-Anyi international Hotel or similar

### DAY 03 BEIJING

### (Breakfast / Lunch / Dinner)

Today visit Summer Palace, this imperial Garden covers Longevity Hill and Kunming Lake. After lunch, visit the Temple of Heaven, which was used for worshipping the heavens and praying for good harvest in the Ming and Qing dynasties. Accommodation: 5\* Orient-Anyi international Hotel or

# DAY 04 BEIJING - GUBEI WATER TOWN (3H)

## (Breakfast / Lunch /-)

After breakfast, proceed to Gubei and visit Simatai Great Wall (including two-way cable car). Then night tour at Gubei water town.

Accommodation: 4\* Gubei Watertown Inn or similar

# DAY 05 GUBEI - TIANJIN (3H)

# (Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast, visit Tianjin Italian Style Street and Tianjin Porcelain House. Then enjoy a walk at Tianjin Fifth Avenue, the most complete preserved building complex in China and bus tour to see Eve of Tian Jin.

Accommodation: 5\* Crown Plaza Tianjin Jinnan Hotel

### DAY 06 TIANJIN - BEIJING (1.5H)

# (Breakfast / - / Dinner )

After breakfast, visit Unique Dream of Red Mansion Theater. (Choose 1 among 3 theater) It is inspired by one of the four great classical novels

of Chinese literature. consists of 12 indoor theatres, 108 scenic spaces and outdoor theatres that showcase highly choreographed shows and picturesque gardens. Then back to Beijing.

Accommodation: 5\* Orient-Anyi international Hotel

### **DAY 07 BEIJING**

### (Breakfast / - / -)

Free and easy. You may join below optional tour:

### Universal Studios Day tour: RMB650/Person

Including transport service GV6 to go

Mon – Thu excluding public holiday

Accommodation: 5\* Orient-Anyi international Hotel or similar



### (Breakfast)

After breakfast, free and easy. transfer to airport and back Singapore with unforgettable memories of your truly delightful holiday with WTS Travel!

√ The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to Unforeseen changes, weather conditions, Vaccinated Travel Lane rules.

 $\sqrt{}$  In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail



















# 北京+天津+古北水镇

# "只有红楼梦"戏剧幻城

TC: CHN-PEK8D

# (纯玩团, 无购物)

### 行程特色

- 全程五星酒店和一晚特色客栈
- 品尝全聚德烤鸭
- 天津狗不理包子
- 天安门广场
- 颐和园-明清皇帝避暑圣地
- 古北水镇
- 天津意大利风情街
- 游司马台长城
- 畅游红楼梦戏剧幻城

### 行程包含

- 往返经济舱飞机票
- 7 晚酒店住宿,二人一室
- 餐食順序根据行程安排
- 全程优秀中文导游服务
- 景点入门票

# 行程不含

- 保证自费项目:人民币 600/人 京剧表演表或金面王朝秀 + 三轮车 胡同游 + 品尝下午茶 + 长安街夜 景 + 蓝色港湾夜景+灯光秀
- 司机/导游小费 人民币 30/人/天
- 如有领队 SGD\$2 /人/天
- 机场税和燃油附加费
- 其他个人消费
- 旅游签证 / 个人旅游保险

# 第一天 新加坡 + 北京

## (晚:中式晚餐)

乘豪华客机飞往中国首都 一 北京。 抵达 后,**游览前门大街、大栅栏、北京坊**。然 后前往外观**鸟巢和水立方**,远观**奥林匹克** 

住宿:5\*北京东方安颐酒店或同级

# 第二天 北京

(早,午:全聚德烤鸭,晚:饺子风味) 早餐后,参观世界最大的城中广场 — 天安 门广场和故宫, 也称紫禁城, 是明清两朝 的皇宫禁苑,是世界上规模最大的宫殿建 筑群。随后将安排大家逛**老北京胡同、什 刹海、银淀桥、烟袋斜街**,形状酷似烟袋 的街道, 在此古老箍桶里可体验到老北京 的大众生活和民俗风情。

(备注: 故宫周一闭馆, 如遇故宫门票售罄或特殊 原因关闭而未能参观,则改为游览景山公园俯瞰故

住宿: 5\*北京东方安颐酒店或同级



# 第三天 北京

# (早, 午:京味菜,晚:南北一家茶膳)

您将游往著名的**颐和园**,这里集中中国古代 园林和建筑艺术之大成,是明清皇帝的避暑 胜地及行宫,也被称为慈禧太后的后花园。 早餐后前往著名的天坛公园, 这里是明清 皇帝的祭天, 祈毂, 祈雨的神坛。后到王 府井逛街。

住宿: 5\*北京东方安颐酒店或同级 第四天 北京 - 古北水镇 (3 小时)

# (早,午:农家风味,晚:自理)

早餐后,乘车前往古北 , 游览司马台长城 (含往返览车)是中国唯一保留明代原貌 的古建筑遗址,被确定为"原始长城"。晚 上欣赏**古北水镇夜景**,展现了北方民国时 期的古镇风貌。

住宿: 4\* 古镇水镇客栈或同级

# |第五天||古北 - 天津 (3 小时)

(早,午:天津狗不理包子,晚:中式合菜) 早餐后前往天津。抵达后,**前往意大利风 情街**,集旅游,文化,购物,休闲于一体 的大型步行街和游览**天津瓷房子**,第五大 道,和车游天津之眼,坐落在天津河畔, 是一座跨河建设,桥轮合一的摩天轮,是 世界上唯一键在桥上的摩天轮,是天津的 地标之一。

住宿: 5\* 天津京基皇冠假日酒店或同级

# 第六天 天津- 北京 (1.5 小时)

# (早,午:自理,晚:杭州风味)

早餐后,前往**红楼梦戏剧幻城**,沉浸式体 验只有红楼梦幻戏剧幻城。(剧场: 3 选 1)。4个大型室内剧场,8个小型室内剧 场,108个情景空间及室外剧场一一不断轮 番上演的戏剧,可以让你重温或者开启你 的红楼梦之旅。后乘车回北京。

住宿: 5\*北京东方安颐酒店或同级



# 第七天 北京

### (早, 午: 自理,晚: 自理)

早餐后自由活动。您可参加推荐自费:

环球影城一日游:人民币650/人

\* 6人起订,包含往返接送服务,周一至周四 (节假日除外)

住宿: 5\*北京东方安颐酒店或同级

# 第八天 北京 🗲 新加坡

# (早)

早餐后, 自由活动至送往机场乘搭客机飞 回返新加坡。

行程如有更动将以当地旅行社最后安排为准, 恕不预先

如果中文和英文行程有不符合之处,请以中文行程为准



















